
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 3. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 383
Ministeren bedes redegøre for hele forløbet omkring øremærkede hjorte og kommuni-
kationen med de danske avlere, herunder for hvordan Fødevarestyrelsen ifølge TV2 
regionerne kan sige, at de glemte at give besked om, at det var muligt at få dispensation 
fra at aflive dyrene, når man til Folketinget har oplyst, at det ikke var muligt at videreføre 
dispensationen, jf. MOF alm. del - spørgsmål 1433 (2020-21)? Der henvises til artik-
len ”Fødevarestyrelsen sender direkte undskyldning til danske hjorteavlere”, tv2nord.dk, 
den 21. december 2021 (https://www.tv2nord.dk/tv-midtvest/foedevarestyrelsen-
sender-direkte-undskyldning-til-danske-hjorteavlere?fbclid=IwAR1r8XPUj6nRR9mcEtvfF-
FAMeHTGhPpCkDXVWOM6MWwRIPPuIwX962XKdH4)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Larsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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